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Lokaludvalget er via en borgergruppe omkring Greisvej blevet opmærksom på, at kommunen har 

planer om at etablere en større (midlertidig) daginstitution på det grønne areal på Greisvej. 

 

Naboerne har sendt os det materiale, som forvaltningen har sendt til dem. 

 

Lokaludvalget står meget uforstående overfor, at en sag af denne karakter ikke er tilgået 

lokaludvalget.  

Vi skal derfor anmode om, at Lokaludvalget inddrages i processen vedr. placering af nye 

daginstitutioner i bydelen fremadrettet.  

Her tænkes særligt på den merværdi som Lokaludvalgets borgerinddragende processer påviseligt 

har givet øvrige udviklingsprojekter i bydelen. 

 

Lokaludvalget finder det ikke hensigtsmæssigt at benytte det grønne areal på Greisvej til en 

daginstitution af denne størrelse og ønsker at drøfte alternative scenarier med forvaltningen. Dette 

skal ses i lyset af, at lokaludvalget i en længere periode har arbejdet med de lokale beboere 

omkring Greisvej om en rekreativ udvikling af den enestående grønne kile, som bl.a. tilbyder et 

ubrudt forløb med horisont som det eneste sted i området. Der er bl.a. planer for en 

socialøkonomisk æbleplantage, nyttehaver, grøn cykelrute, stiforløb, mv. 

 

Lokaludvalget finder det endvidere påfaldende at man udvikler midlertidige institutioner i den 

sydlige del af bydelen, når befolkningstilvæksten primært foregår i nord, ved Strandlodsvej og 

Krimsvej. Det forekommer mere oplagt at placere institutioner, der hvor befolkningsvæksten er 

størst, af hensyn til transportafstanden for børn og voksne.  
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Amager Øst Lokaludvalg 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 


